
Zápis ze schůze předsednictva Fan Clubu karlovarského hokeje konané dne 
22.6.2009 od 18:00 v Tipsport Baru v Sokolovské ulici v Karlových Varech

Přítomni: Robert Bozděch, Ladislav Janoušek, Daniel Kubelka, Viktor Tůša, Jan Zíka
Nepřítomni: Zoran Jančo, Vít Němec – omluveni, Jan Matyáš – neomluven
Hosté: Iveta Janoušková, Karolína Seemannová

Program schůze: 
1. Finanční nabídka od města
2. Program členské schůze 25.6.2009
3. Možnost sponzoringu firmou  PewsTec
4. Pochod k hale

Navrhovaný program byl schválen. Schůze byla zahájena v 18:00, zapisovatelem zvolen Daniel Kubelka, ověřovatelem 
Viktor Tůša.

1. Finanční nabídka od města

Předsednictvo Fan Clubu dopracovalo konečnou podobu objednávky, – viz příloha 1 - kterou mu proplatí město Karlovy 
Vary. 

2. Program členské schůze

Předsednictvo se dohodlo na programu 24. členské schůze, která se bude konat dne 25.6.2009 
Schválený program schůze: 
I.  Přivítání členů Fan Clubu, zájemců o členství a hostů schůze
II.  Program - návrh a hlasování, zvolení zapisovatele a ověřovatele
III.  Stanovy – návrh nové úpravy stanov, předložení členům ke schválení
IV.  Příjem nových členů do Fan Clubu
V.  Informace o permanentních vstupenkách na novou sezonu
         - odůvodnění slev na permanentní vstupenky  
VI.  Vyhlášení Ligy výjezdů za sezonu 2008/2009
VII.  Informace o výjezdech – sezona 2009/2010
VIII.  Finanční nabídka od města – využití peněz
IX.  Info o srazu hokejových fanoušků v Brně
X.  Info o fotbalovém turnaji hokejových fanoušků v Děpoltovicích
XI.  Info o Euro Hockey Tour
XII.  Volná diskuze
XIII.  Závěr

3. Možnost sponzoringu firmou PewsTec

Viktor Tůša inforomoval předsednictvo Fan Clubu o jednáních s firmou PewsTec. Jednání probíhají a pokud by byla 
úspěšně dotažena, měli by členové Fan Clubu možnost nakupovat v prodejně počítačů firmy PewsTec s určitou slevou.
O výsledku jednání bude Viktor Tůša informovat předsednictvo na nejbližší schůzi.

4. Pochod k hale

Předsednictvo Fan Clubu je předběžně domluveno s vedením města Karlovy Vary na možnosti konání pochodu fanoušků 
karlovarské Energie od starého zimního stadionu v Dolní Kamenné k nové KV areně při příležitosti konání prvního 
domácího extraligového utkání v sezoně 2009/2010. Pouze se čeká na přesný termín tohoto utkání.

Schůze byla ukončena v 19:00.

Zapsal: Daniel Kubelka

Ověřil: Viktor Tůša

Předseda Fan Clubu: Viktor Tůša


